
 

ЗАСІДАННЯ КАФЕДРИ 

   15.00 11.10.2022р 
 

Питання дня 

1. Щодо ходу навчального процесу. Щодо додаткових занять для студентів, у 

яких з поважних причин були пропуски занять у І семестрі 2022-2023 навч. року 

(доп. Струк Б.І.) 

2.  Аналіз проведення  ХV  Всеукраїнської науково-практичної конференції 

«Проблеми формування здорового способу життя у молоді» (доп. Струк Б.І.) 

3. Щодо планування науково-методичної роботи всіх викладачів кафедри на 

грудень-лютий 2022-2023н.р(доп. Струк Б.І.) 

4.Щодо проходження підвищення кваліфікації (стажування) в  Одеському 

державному аграрному університеті працівниками кафедри (доп.викладачі, які 

проходять стажування). 

5. Щодо плану заходів з профорієнтаційної роботи.      (доп. Сергєєва Т.П.) 

6.Щодо рішень Вченої Ради. 

 

 

 

Зав. кафедри фізичної  

культури та спорту              ПІДПИСАНО                       Богдан СТРУК  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                   Протокол №3 

                            засідання кафедри фізичної культури і спорту 

                                                    від 11.10.2022р. 

 

 Голова -  зав. кафедри  Струк Б.І. 

     Секретар - лаборант Федорченко О.Р. 

 

 Присутні:  Доц. Халайджі С.В.,ст.  викладач Гончарук В.В.,  ст.  викладач 

Волкова Т.В., ст. викладач Павлюк О.В., ст. викладач Сергєєва Т.П., ст. викладач 

Болтоматіс Д.В., ст. викладач Захлевська Т.В., ст. викладач  Цапенко Л.М., ст. 

викладач  Яготін Р.С., ст. викладач  Лаговська Н.Г., викладач Павлова Н.В. 

 

         Питання дня: 

1. Щодо ходу навчального процесу. Щодо додаткових занять для студентів, у яких 

з поважних причин були пропуски занять у І семестрі 2022-2023 навч. року (доп. Струк 

Б.І.) 

Слухали:доповів Струк Б.І.  про хід навчального процесу: про кількість 

студентів, які з поважних причин пропустили заняття ( відсутність або збій інтернету, 

знаходження за кордоном України або у зоні бойових дій, відсутність 

електропостачання). 

Захлевська Т.В. запропонувала провести для ціх студентів додаткові заняття.  

Ухвалили: інформацію прийняти до відома. Посилити контроль за відвідуванням 

занять студентами. Погодити з навчальним відділом і диспетчерською графік 

додаткових занять. Графік додаткових занять розмістити на сайті кафедри. 

 

2.Аналіз проведення  ХV  Всеукраїнської науково-практичної конференції 

«Проблеми формування здорового способу життя у молоді» (доп. Струк Б.І.) 

Слухали:Струк Б.І. провів аналіз проведення секційного засідання «Філософія 

здоров’я» та другого дня  «Активний відпочинок-це здорово!» ХV  Всеукраїнської 

науково-практичної конференції «Проблеми формування здорового способу життя у 

молоді». 

Сергєєва Т.П. доповіла про недоліки в організації 2 дня конференції. 

Халайджі С.В. інформувала про недостатню науково-дослідну роботу, яку 

проводять студенти .   

Ухвалили: інформацію прийняти до відома. Рекомендувати посилити роботу зі 

студентами у наукових гуртках, активізувати студентську науково-дослідну роботу.   

 

3. Щодо планування науково-методичної роботи всіх викладачів кафедри на 

грудень-січень 2022-2023н.р(доп. Захлевська Т.В.) 

         Слухали:доповіла Захлевська Т.В. про  планування науково-методичної роботи 

всіх викладачів кафедри на грудень-січень 2022-2023н.р. 

         Ухвалили: всім викладачам протягом жовтня підготувати  індивідуальний план 

науково-методичної роботи на грудень-січень 2022-2023н.р. для затвердження. 

 

4. Щодо проходження підвищення кваліфікації (стажування) в  Одеському 

державному аграрному університеті працівниками кафедри (доп.викладачі, які 

проходять стажування). 



Слухали: викладачі, які проходять стажування (Павлюк О.В., Павлова Н.В., 

Волкова Т.В., Захлевська Т.В., Гончарук В.В.) звітували про проходження стажування 

з 20.09.2022р.: про виконання програми і плану стажування. 

Ухвалили: інформацію прийняти до відома. 

 

         5. Щодо плану заходів з профорієнтаційної роботи.      (доп. ВолковаТ.В.) 

Слухали:Волкова Т.В. доповіла про заплановану профорієнтаційну роботу  в 

ЗОШ № 25,62, ДЮСШ №1. 

Ухвалили: інформацію прийняти до відома. Підготувати інформаційний 

матеріал. 

 

6. Про стан виконання пунктів приписів служби ДСНС України в Одеській області. 

Слухали:Струк Б.І. доповів про заходи, які треба провести, відповідно до 

рішення ректорату: 

- перевірку знань з питань пожежної безпеки з внесенням відповідних відміток у 

журнали реєстрації інструктажів з питань пожежної безпеки; 

- забезпечити практичне відпрацювання згідно з планами евакуації дій у випадку 

виникнення пожежі чи надзвичайної ситуації; 

- перевірити наявність та стан первинних засобів пожежогасіння на кафедрі. 

Ухвалили: провести всі необхідні заходи. Відповідальною призначити ст. 

викладача Сергєєву Т.П. 

 

7.Щодо рішень Вченої Ради. 

Слухали:Доповів Струк Б.І. про рішення Вченої Ради. 

 Ухвалили: інформацію прийняти до відома. 

 

 

 
Зав. кафедри ФК та С         ПІДПИСАНО Богдан СТРУК  

                  

                                                       

Секретар                        ПІДПИСАНО                   Олександра ФЕДОРЧЕНКО 

 


